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Tafeltennisnieuws Victory ’55.  

Jaap Karregat en in actie. 

Holland Noord afdelingskampioenschappen. 
Nu de voorjaar tafeltennis competitie is afgelopen 
blijven veel spelers meerdere dagen per week te 
trainen om op niveau te blijven. Deelname aan een 
toernooi tegen spelers van het eigen niveau of 
hoger is dan een welkome uitdaging. Zo werden 
kortgeleden bij de vereniging Spirit in Oudkarspel 
de afdelingskampioenschappen verspeeld, waar 
een aantal van onze jeugdige spelers zich wilden 
meten met andere verenigingen in de hoogste 
afdelingsklasse. Zo kwamen Jaap Karregat, Stefan 
Zwarthoed en John Bond in actie en wisten door te 
dringen tot de finales van dit sterk bezette 
toernooi. Een prestatie waarin Jaap Karregat 
uitblonk met een super prestatie om naast de eerste 
prijs in het dubbelspel in de D/E klasse samen met 
Stefan. En zelf slaagde hij erin om met enkelspel 
kampioen te worden in de E klasse. In die 
titelstrijd wist hij Stefan te verslaan die dus tweede 
wist te worden. En John , die nam de beker terug 
voor de derde plek. Deze E klasse komt overeen 
met het niveau van de eerste competitie 
afdelingsklasse waarin hij uitkwam in het laatste 
speelseizoen samen met Stefan. Tja, beter kan 
gewoon niet. 

9 mei Tom Kakes dart toernooi. 
Afgelopen zaterdag werd in ons clubgebouw het 
jaarlijkse Tom Kakes toernooi verspeeld, met wel 

ruim zestig deelnemers. Een gezellig gebeuren 
waarvan elders in de Nivo verslag wordt gedaan. 

16 en 17 mei Zuiderzee wandeltocht ’n Loopje. 
Komend weekend is er weer een komen en gaan 
van misschien wel duizend deelnemers aan de 
prachtige wandeltochten die vanuit de Schemerpit 
starten en eindigen. Talloze vrijwilligers van zowel 
de wandel- als de tafeltennisvereniging zullen de 
lopers bijstaan en voorzien van wat een startende 
en uitgelopen wandelaar vermag. En na afloop 
natuurlijk bij het uitrusten na uren genieten door 
het bloeiende Noord-Hollandse landschap even 
napraten over een welbestede dag. 

Jaarlijkse algemene ledenvergadering 19 juni. 
Het bestuur is nog druk doende om de agenda en 
het jaarverslag samen te stellen. Binnenkort zal het 
aan alle leden die hun email adres hebben 
doorgegeven worden toegestuurd. Er is dit jaar 
genoeg gebeurd dat de moeite waard is om op 
terug te zien en te lezen. 


